

Notulen ALV Batouwe Basketball 15-09-2022 in de Kooi in Bommel.

Afmeldingen ALV via de mail/app.

- Steven Teunissen
- Sandra en Frank
- Dennis Mooibroek
- Wim Biesters
- Yvette Bremer
- Anouk Biesters
- Carlo van Driel

Aanwezigen:

- Herbert Bosch
 - Harry Bremer en Carolien Bremer.
 - Helma Bouwmeister en Mark Berkelmans
 - Pieter Peren
 - 10 dames van D2
 - René Duifhuizen
 - Toon Hendriks
 - Voltallig bestuur bestaande uit : Simon, Yves, Jeroen, Joost, Hans en Patricia.
-
- Welkom aan alle aanwezigen.
 - Agenda doorgenomen.
 - Vaststellen van de notulen 2021-2022; geen vragen hierover.
 - Deze week verwacht Simon de kleding binnen te krijgen, behalve voor de dames omdat deze later zijn besteld.
 - Joost met TC.

Dames 2 vragen wanneer er extra ruimte komt voor trainingen. Gesprekken met Thijs Sloot i.v.m. de Heister waar we straks mogelijk kunnen gaan spelen.

René geeft aan dat club voorrang hebben op losse clubjes vanuit de gemeente.

Dames trainen een keer om 21.00 uur en een keer in Elst. Dat is niet ideaal. De vraag aan het bestuur om volgend seizoen op een normale tijd te kunnen trainen. TC geeft aan gekeken te hebben naar de juiste tijden.

Vraag over United team/ tijden. Hebben deze voorrang? Zijn beslissingen die met de stichtingen worden genomen. We geven en nemen wat.

Leden stop mogelijk als de teams vol zitten. Dan verder kijken naar andere trainingsmogelijkheden (ruimte) en trainers.

Simon uitleg gegeven over de indeling van de teams op welke tijden en hoe deze tot stand komen.

Dames 2 geeft aan dat ze het jammer vinden dat ze op dinsdag op de 2 velden achterin spelen, ze zouden liever in de Arena trainen. Terwijl Hrec4 in de Arena trainen en dan om 22 uur weg te gaan. Joost geeft aan dat ze volgend jaar opnieuw gaan kijken naar de planning. Iedereen wil graag vroeg trainen en op tijd thuis zijn. Daar is begrip voor.

Pieter geeft aan om mogelijk halverwege te schuiven in de trainingsmomenten teams.

500 euro per team voor de jeugdtrainers, verzoek is om met het geld een uitje te doen met het team. Lastig om jonge trainers te vinden, daarom mogelijk een uurloon(tje) aanbieden.

Bij de trainersmeeting ook naar voren gekomen dat er weinig ruimte is. Dus anders gaan denken om training te geven, denk aan station trainingen.

Simon vraagt aan Helma of Unlimited ook een tafelcursus kunnen krijgen.

René geeft aan waarderingssubsidie te kunnen vragen bij de gemeente over Betuwe omdat we de club daar proberen te redden.

- Harry met stukje scheidsrechterscommissie – PP besproken

Weinig senioren hebben een BS2 diploma. Meer competitie spelende leden een BT2 diploma aanbieden, wie kan er dan door naar BS3 diploma.

- Herbert namens de AC – PP besproken

Aankomend seizoen zit er veel in pijnleiding.

Stukje uitleg gegeven over de dweilcamping, vorig jaar en dit jaar. Onderzoeken wat de mogelijkheden zijn voor aankomend jaar. Activiteiten commissie zoekt nog leden, Herbert doet een oproep voor leden.

Familie toernooi is 29 december.

- Wedstrijdsecretariaat

Jeroen neemt Sandra even waar i.v.m. haar afwezigheid. Kees is gestopt (na 38 jaar lidmaatschap) en Sandra van Noord heeft het overgenomen.

- Financiën

Helma met financiële commissie -PP doorgenomen.

Verslag kas commissie- bijlage nog toevoegen (Hans jij hebt deze gekregen)

Hans heeft zich voorgesteld aan de aanwezige leden.

Doe verder verslag naar aanleiding van de PP.

Hans doet een oproep voor mogelijke sponsoren.

René geeft aan dat ze zich bij Sport Lingewaard ook zorgen maken dat mensen afhaken i.v.m. de verhoging van de contributies.

De aanwezige leden gaan akkoord met de contributie verhoging. Mocht er een extra verhoging komen in de contributierun dan komt er een extra ALV.

Een van de dames van dames 2, komt met het idee om als leden extra geld in te brengen door losse acties.

Sponsorklicks, bloembollen, standjuttten, helpen bij de 7heuvelennacht zijn acties die al lopen of onder de aandacht gaan komen.

Vrienden van Batouwe aanmoedigen.

Volgend jaar kascommissie Herbert Bosch met Liza uit dames 2.

Vaststellen contributie: verhoging aanwezige leden zijn akkoord.

Vraag van dames 2 is hoe de samenwerking is met United Basketball. Anouk heeft vorig jaar een plan gemaakt, dit lijkt nu anders te zijn. Joost gaat dit oppakken met United. René vd W, Jeroen en Dennis hadden hier ook vragen over. Pieter geeft aan dat ze er mee bezig zijn, maar door o.a. ruimte gebrek kan dit nu nog niet.

Joost zegt toe er naar te gaan kijken.

Dames 2 vraagt of ze mogelijk een week eerder voor de rest mogen gaan beginnen met trainen i.v.m. conditie. Simon geeft aan dat de kosten voor de zaalhuur bij United Basketball ligt. Pieter geeft aan dat ze dit volgend seizoen gaat meenemen.

Rondvraag:

- René vraagt of Netty moet doorgaan met het sturen van herinneringen sturen betreft tafelen fluitschema.
- Dames 2: vorig seizoen speelde ze in de arena. Ze geven aan dat niemand vorig jaar wist hoe het score bord werkte. Graag aandacht ervoor. Pieter geeft aan Steven te vragen om een filmpje te maken met instructie voor het grote score bord.

René geeft aan blij te zijn met een voltallig bestuur.

Bestuur bedankt iedereen voor hun aanwezigheid.

